
   
 
 

 

  

Skolebestyrelsesmøde 202 mandag den 3/6 (Ikast) 
kl. 18.00 – 19.45 for gammel bestyrelse og kl. 19.00 - 21.15 for ny bestyrelse  

Afbud: Anja, Alan, Maksim, Tanos 
 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

1. 

18.00 
– 
18.20 

Siden sidst  
- SFO og børnehave 
Nordre:  
Pædagogisk medarbejder er netop startet d. 3. juni.  
Sygemeldt medarbejder er på vej retur. 
Rollespilsdagen gik godt, men der er brug for flere deltagere til kommende 
rollespilsdage, ellers skal det være et andet set up. 

 
Isenvad: 
Der er samtaler d. 25. juni til en pædagogstilling i børnehaven og SFO. Dorte 
deltager i samtalerne. 
 
I børnehaven er der blevet ansat en i job med løntilskud. 
Der er p.t. en PA-elev i praktik. 
 
I SFO er en medarbejder sygemeldt i forbindelse med operation. De er kommet 
er vikar i juni måned. 
Der er få børn til sommerferiepasningen. 

 
- Skole 
Nordre: 
Der er en ledig lærerstilling. Samtalerne afvikles fredag d. 14. juni.  
Hvis der er forældre fra bestyrelsen, som vil deltage, så sig til. 
 
Skemalægningen er godt i gang. Det er en stor kabale, men det plejer at gå 
op. 
 
Vi fastholder timefordelingsplanen, som vi allerede har. Der kommer 
ændringer til skoleåret 2025-2026, så tager vi ændringerne til den tid. 
 
God og stille sidste skoledag. Det var hyggeligt. Nogle elever synes sidste 
skoledag var lidt lang ift. indholdet. 
 
Nu er der gang i de mundtlige eksamener. 
 
Skolens koordinator for idrætsprofilen er også blevet koordinator på noget af 
specialområdet. Primært øst og midt. 

 
Isenvad: 
Hele skolen har været på atletikstadion i Silkeborg. Det var optakt til 
skolefestugen. 
Der har været skolefestuge med en masse spændende aktiviteter. Det hele 
kulminerede med en dejlig skolefest. 
 
Der er startet to børn. Nu er der ved at være fyldt godt om i indskolingen. 
 
Der er indkaldt kandidater til den ledige sekretærstilling i Isenvad. Der er 
samtaler d. 6. juni. 

 



   
 
 

 

  

 
Pga. en særlig opgave, som kommer der en ny medarbejder på Isenvad Skole. 

 
- SGU og specialområdet 
Der har netop været info-møde for kommende 7. i. Der er pt. optaget 25 
elever. Der kan optages flere, hvis der kommer nogen med de rette 
kompetencer. 

 
- Forældregruppen (Skolemad, Budgetinfomøde 21/8) 

Sæt et kryds d. 21. august ift. budgetinfomødet i Remisen. 
Ole har været til møde for SB-formændene. Her blev nedenstående drøftet: 
Projekt om ”Ny udsathed” blev fremlagt af Marie Hultberg.  
Thomas Garsdal fortalte om Sammen Om Skolen og praksisfaglighed. 
Det kommende budget ser umiddelbart lovende. Men nu må vi se. 

2. 18.20 
- 
18.30 

Nyt fra elevråd  
Skulle hilse fra elevrådet. 
Tak for deres deltagelse. 

 

3. 18.30 
– 
19.00 

Evaluering af skolefest IS og NO 
(Herunder regnskab for NO) 
Nordre: Regnskabet fra Nordre er godkendt og underskrevet. 
7. årgang tjente godt på deres aktiviteter. 

 
Isenvad: Der afventes info for at kunne lave det endelige regnskab. 
Dejlig fest og vejret var godt. Der var en masse aktiviteter udendørs. 
Forældrerådene var ansvarlige for nogle af værkstederne. Nogen forældreråd 
kom lidt på bagkant, nogle vil have haft info tidligere. 
Der blev bl.a. solgt slik, sodavand og pølser. 
Dejligt med samarbejdet på tværs af skolen.  
Ideen med dagens avis var rigtig god. 
Det var en rigtig god aften og super opbakning. 

 

4. 19.00 
– 
19.45 

Fælles spisning for alle 
Dejlig mad fra Marias Deli. 
 
Stor tak til afgående medlemmer: Lene og Liselotte fra Nordre og Heidi fra 
Isenvad.  

 

5. 19.45 
– 
20.15 

Præsentation og konstituering  
- Præsentation af medlemmer 
Velkommen til Dorte, Jørgen(supp.), Karina fra Isenvad 
Også velkommen til Anja fra Nordre som var forhindret på SB-mødet. 
Velkommen til Karsten og Jane fra Nordre 
Elsebeth bliver supp. og Karsten bliver medlem af SB. 

 
- Valg af formand og næstformand 
Ole er genvalgt som formand 
Næstformanden vælges på mødet i august.  

 
- Suppleanters funktion i praksis  
Får alle dagsordener og referater. Træder ind i SB, hvis der er behov.  
Suppleanter kan med fordel deltage på bestyrelsesdagen. 

 
- Jørgen Erik som fast gæst 
Det fortsætter vi med – nu som fast medlem. 

 

 



   
 
 

 

  

- Nedsættelse af udvalg (skolefest og SFO) 
Ole, Allan, Karsten og Jane er i skolefestudvalget for Nordre. Elsebeth inviteres 
også ind. 
 
Dorte, Karina og Jørgen kan inviteres ind i et udvalg ifm. skolefest, hvis der er 
behov. 
 
Lige nu bliver der ikke et egentligt børnehave-/SFO-udvalg, men der skal være 
bedre muligheder for drøftelser af børnehave og SFO på de ordinære og 
bestyrelsesdagen. Bestyrelsen skal drøfte, hvordan visioner for 
børnehave/SFO kan udvikles. Det skal drøftes på et af de kommende 
bestyrelsesmøder. Det kan fx være som et visionsseminar. 
 
Skal der være et udvalg, der drøfter overgang mellem Isenvad og Nordre? 
 
Det er altid muligt at oprette udvalg ved behov. 

 
Fra styrelsesvedtægten: 
§ 4  
På skolebestyrelsens første møde vælger de stemmeberettigede medlemmer en af 
forældrerepræsentanterne som formand ved bundet flertalsvalg.  
 

Mødevirksomhed:  
§ 5  
Skolebestyrelsens møder afholdes for lukkede døre.  
Stk. 2 Skolebestyrelsen kan indbyde andre til at deltage i møderne, når der behandles 
spørgsmål af særlig interesse for dem. Det bør sikres, at der ved behandling af sager, der 
omhandler SFO, altid er repræsentation af SFO-lederen. 

 

 20.15 
– 
20.45 

Næste års bestyrelsesarbejde 
- Møderække (dag, tid og sted) 
Stadig rullende dage og fra 18.30 – 21.30 
TEAMS-møder er kun i nødstilfælde. 
Møderne lægges i medlemmernes kalender 

• Mandag d. 26. aug. IS  

• Tirsdag d. 17. sept. NO 

• Lørdag d. 5. okt. IS  

• Torsdag d. 7. nov. NO  

• Onsdag d. 11. dec. IS julefrokost  

• Torsdag d. 9. jan. NO  

• Onsdag d. 5. feb. IS  

• Mandag d. 10. marts NO  

• Onsdag d. 2. april IS  

• Tirsdag d. 6. maj NO  

• Onsdag d. 11. juni IS Sommerferiefrokost  

 
- Dagsorden (udseende, medplanlæggere....?) 
Skal se ud som nu og planlægningen sker som nu. Der laves et udspil som 
sendes til godkendelse ved medplanlæggeren. 

 
- Bestyrelsesdag (skal vi og hvornår?) 
D. 5. oktober i Isenvad 

 
- Fordeling af forældremøder i august/september 

 



   
 
 

 

  

Fra Nordre: 
Ole tager 1. årgang. 
Karsten tager 4. årgang 
Allan tager 7. årgang 
Allan har lavet et PP, der kan tages udgangspunkt. 
 
Karina og Dorthe deltager i Isenvad. 

 
- Spørgsmål og punkter til drøftelse fremad. 
Punkt til elevrådet: Hvad mener elevrådet (Isenvad og Nordre) vil være med til 
at skabe en god overgang mellem Isenvad og Nordre. 

 21.00 
– 
21.10 

Personalesager 
 

 
 

  Opslag til AULA 
Fælles 
Tak for indsatsen i skolebestyrelsen til Lene og Liselotte fra Nordre og Heidi 
fra Isenvad. 
Velkommen til nye medlemmer i skolebestyrelsen: Karsten, Jane og Anja fra 
Nordre samt Dorte og Karina fra Isenvad.  
Suppleanterne er Elsebeth fra Nordre og Jørgen fra Isenvad. 
Ole Christiansen er valgt som skolebestyrelsesformand. 
Næstformanden vælges på kommende skolebestyrelsesmøde. 
Kommende bestyrelsesmøder er datosat – se dem i referatet. 
Præsentation af skolebestyrelsesmedlemmerne ligger på skolens hjemmeside. 
Ift. forældremøder i nyt skoleår så deltager skolebestyrelsesmedlemmer som 
følgende: 

• Ole tager 1. årgang. 

• Karsten tager 4. årgang 

• Allan tager 7. årgang 

 

 21.10 
- 
21.15 

Evt.  

 
Punkter til kommende møder:  
Skolebestyrelsens årshjul, herunder bestyrelsens ”mærkesager” + Hvordan arbejder forældrene med 
værdigrundlaget jf. handleplanen i skoletrivselforalle + Karakterdannelse i et forældreperspektiv + 
Entreprenørskab og praksisfaglighed: Hvad kan bestyrelsen bidrage til og med?  
Dialog til ny bestyrelse. 
Overgange mellem Nordre og Isenvad. 


